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Ge gärna en gåva till "EFS mission - där det bäst behövs" via bg 901-0026 och ditt O0R-nummer vid adressen.

Jag är den enda som jobbar mecl mu-
sik på heltid, sedan :ir 2000 är jag körle-
dare. Thor1, är mellanstadielärare, Ingela är
, hcl pa 'iukhLr'ct o. lr B.ngt Jr ing,enlör.

Blir det sermma låtar som fcirr?
.lal Vi träffacies fijrra helgen och öva-

de. Det märktes att vi är älclrc, r'i funde-
rade över tonartssänkning på flera låtar.
Men därcmot sitter det kvar som vi 1är-

dc oss som unga. Då var vi inte så bra på
notläsning, utan 1ärrle oss allt utantill. Dct
fastn adel
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lngela Granlund, Thory Åkesson, Leif Åkesson och Bengt Burström från tiden (lå det först begav sig för De' våras

När du skall ha en fest, så bjud fattiga och krymplingar, lytta och blinda.
(Luk 14:13)

De' våras i Ha,mmarbykyrkan
HaIIå där,
Leif Äkesson ...

... Än orr SANT :rtt sånggruppen De' våras
återfcirenas ?

- Ja, men bara tillfälligt för en konsert.
Den blir i Hammarbykyrkan i Stockholm
i slutet av mars.

Vems id6 var det?

- Det är r'ä1 någon nostalgiker som vill
hirra oss igen.

Niir böriade ni sjunga tillsammans?
Det började sommaren 1975, när

Ingela fGranluncl] och'fhory [ÅkessonJ
var 18 år och skullc sjr"rnga i Mobacken-
kyrkan. Dc vi11c ha uppbackning ar. mig
och Bengt [BurströmJ. Vi ijvade in någ-
ra sånger och kände att allt stämdc på en
gång. Så ciå bestämclc vi oss för att göra en

sånggrupp av dt-t.
Hur länge höll ni på?

Aktivt ti11 slutet ar' 198O-talet. Scdan
dess har det blivit några enstal<a går.rger.

Vad var drivkrnften?
Visserligen kom vi frårr EFS i Skel-

lefteå aliihop. Men det var inte f'ör att
errangelisera genom sången som vi ho11 på
så 1änge. I repcrtoarcn fanns både kristna
och profäna sånger. Det viktigaste var att
det sku1le vara roligt att sjungal

Ni blev snabbt rikskända. Hur gick
det till?

- Hösten 1975 skulle Våra t'auoriter,
programmet med Cnesta-Kalle, sändas
fiån Skellefteå. Då var vi med och sjöng
och blev uppmärksamm:rcle.

Fick ni spcla in skivor också?
Ja, 1978 fick vi ål<a ner till Stock-

holm och spela in en l,P-skiva för Cantio,
EFS skivbolag. Vi giorde en version av Gri
Sion, din l<nung ax mitta där vi imitcradc

en blåsorkester. Det blev lite uppståndelsc
kring det, alla gillade inte att man skojade
ti1l det. Samma år uppträddc vi i teve ock-
så. Vi lick forfrågningar från hela landet om
att komma och sjunga. En andra skiva blev
det I 981 . Nästan varenda helg var vi utc.

Tjänade ni några pengar?

- Inte ett örc, r,i gjorde det ideellt för
att dct var roligt. Vi fick reseersättning,
inget mer. Och trots att vi reste över hcla
Sverige hann vi inte se sii myckct. Vi for
någonstans, sjöng, for hem.

Vad gör ni nu fcir tidcnT


